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He's Just Not That Into You *

* the six little words that changed dating forever

For ages women have come together over coffee, cocktails, or late-night phone chats
to analyze the puzzling behavior of men. Greg Behrendt and Liz Tuccillo are here to say
that -- despite good intentions -- you're wasting your time. Men are not complicated,
although they'd like you to think they are. And there are no mixed messages.

The truth may be he's just not that into you.

Based on a popular episode of Sex and the City, He's Just Not That Into You educates
otherwise smart women on how to tell when a guy just doesn't like them enough, so
they can stop wasting time making excuses for a dead-end relationship.

The newly expanded edition includes:

• A new foreword by Greg

• A new chapter providing an honest look at the stages of lifeafter He's Just Not That
Into You, according to Liz: exaltation,loneliness, temptation, and balance

• Greg's and Liz's answers to the most frequently asked questionsfrom readers
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评论

想提高英语的同学非常建议看这本书，语言表达浅显，口语化，离生活很近。能很快充
实口语表达内容。

-----------------------------
THINKING MODEL when meets those wrong guys.. Hey He's just not that into you,
that's why he didn't call you, ask you out ... @ Recommended by Young; One Golden
Rule: Never ask them out first
或者说不要主动表白；有的习惯流传千年一定是有一定原因的。

-----------------------------
Read in Hawaii

-----------------------------
If I had read the book earlier......

-----------------------------
I understand the argument this book is trying to make and agree in general. But what it
does not tell you is what to do under such situation. Just ignore your own feelings and
force yourself to move on? I still wonder.

-----------------------------
I wish I have read this book long time ago before I met Mr. Wrong.

-----------------------------
第二本



-----------------------------
挺好的书，在没有需要的时候看了，回顾过去，一一验证，是那么地对。

-----------------------------
欲望都市姐妹篇，与欲望都市的夹叙夹议风格不同，更为直白和口语化的行文。可是我
得说有些恋爱的模式不太符合中国国情啊。

-----------------------------
honoring yourself, it's hard to say, mom

-----------------------------
It is ok

-----------------------------
有点极端~ 但是现在这个社会也许真的这样吧~~ 悲哀啊~

-----------------------------
做个成熟又独立的女性

-----------------------------
读了一半实在看不下去了，感觉观点太薄弱了。。归根到底一句话he's just not that
into you!!!

-----------------------------
还是挺喜欢这本书的，Greg观点犀利，像毒舌大叔，句句扎中要害。liz像一位邻家姐姐
，谆谆劝告，娓娓道来。在爱情中纠结的姑娘或是小伙子们，不妨来看一下。远离渣男
渣女，

-----------------------------
现学现用

-----------------------------
通过身边的事例来看，大部分都是对的。
如果一个男人想要联系你，他总会有办法。如果让你在初期有怀疑的感觉，那么这种感



觉大部分都是对的。

-----------------------------
funny

-----------------------------
其实真的挺一般

-----------------------------
He is not just that into you 我喜欢的题目,只是题目

-----------------------------
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书评

这本书说实话真的不适合我们中国人，两个人相处最重要就是互相理解。什么都是别人
的错自己一点也不需要进步嘛？悲观的想法是最要不得的，书里就是这个人怎么样都是
不喜欢你。换个位子替别人多想想会有更多人喜欢你！  

-----------------------------
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